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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana w sprawie zapowiadanej od wielu lat budowy kładki dla rowerów 
nad rzeką Białuchą, która załatała by dziurę w ważnym połączeniu rowerowych wzdłuż Wisły. 
Niestety kładki ciągle nie ma, a kolejne odpowiedzi, które otrzymywałem w poprzednich latach 
informowały tylko o nowych problemach z realizacją, natomiast brak było konkretów kiedy 
może do tej realizacji dojść. Konieczne było uregulowanie stanów prawnych, Urząd miał 
wystąpić o wsparcie działań w tej sprawie. 
 

Zwracam się do Pana z prośbą o informacje na jakim etapie znajduje się proces 
przygotowawczy dotyczący budowy ww. kładki, jakie warunki poza finansowaniem są 
konieczne do jej wybudowania oraz proszę o informację jakie działania zostały podjęte w ciągu 
ostatnich trzech lat, aby zrealizować ww. kładkę. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


